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Z A P I S N I K  
 

godišnje Skupštine Udruge upravnih i birotehničkih škola Republike Hrvatske, održane u 
okviru stručnog skupa nastavnika Poslovne administracije u Zadru, 17. ožujka 2012. Početak 
u 9,00 sati. 
 
Prisutni:   

Gizela Sabolski, Srednja strukovna škola Braće Radića, Đakovo  
Jadranka Grubor, Gimnazija i strukovna škola Jurja Dobrile, Pazin 
Vanda Car, Ekonomsko-birotehnička škola, Split  
Marina Miličić, Ekonomsko-birotehnička škola, Split  
Mirjana Gojanović, Ekonomska škola, Šibenik  
Mira Šincek, Gospodarska škola, Varaždin  
Radoslava Gregov, Ekonomsko-birotehnička i trgovačka škola, Zadar  
Marica Piršlin, Upravna i birotehnička škola, Zagreb  
Ondina Mesar, Upravna i birotehnička škola, Zagreb  
Bojana Mić, Upravna i birotehnička škola, Zagreb  
Suzana Đurđević, Ekonomska škola, Dubrovnik  
Josip Posavec, Ekonomska i trgovačka škola, Čakovec 
Renata Drobec-Munić, Centar za odgoj i obrazovanje Dubrava, Zagreb 
Biljana Župan, Ekonomska škola Mije Mirkovića, Rijeka. 

 
 

Ostali prisutni: Jozo Dragić, ravnatelj Ekonomsko-birotehničke i trgovačke škole, Zadar, 
Miro Drlje, ravnatelj, Ekonomska škola, Imotski, Davorka Zegrani, Srednja 
škoka Koprivnica 

 
Zapisničarka: Marica Piršlin 
 
Ondina Mesar, predsjednica Udruge utvrđuje kvorum, pozdravlja prisutne i predlaže sljedeći 
 

Dnevni red: 

1. Verifikacija zapisnika sa Skupštine Udruge od 11. ožujka 2011. 
2. Verifikacija mandata novih članova Skupštine Udruge i izbor dopredsjednika Udruge 
3. Izvještaj o radu Udruge za razdoblje 2011.-2012. 
4. Financijski izvještaj - završni račun za 2011. godinu 
5. Izvješće predsjednice Predsjedništva Udruge 
6. Aktualna problematika 

 

Predloženi dnevni red jednoglasno prihvaćen. 

 

Prije nastavka rada moram vas izvijestiti da je naša aktivna članica Skupštine i mnogih 
radnih skupina gospođa Mulija Moharić iz Ekonomske škole Pula, nažalost preminula.  
Sudionici skupa su minutom šutnje odali počast preminuloj kolegici.  

 

Ad. 1. 

Verifikacija zapisnika sa Skupštine Udruge od 11. ožujka 2011. 

 
Predsjednica Udruge, Ondina Mesar, pročitala je zapisnik sa prethodne sjednice Skupštine 
održane 11. ožujka 2011. godine koji je dostupan na web stranici Udruge.  
 
Zaključak 
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Zapisnik jednoglasno usvojen. 
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Ad. 2. 
 

Verifikacija mandata novih članova Skupštine Udruge i izbor dopredsjednika Udruge 

 
Ondina Mesar, informira pristune da je Centra za odgoj i obrazovanje Dubrava iz Zagreba 
naknadno imenovao svog predstavnika u Udruzi, a to je gospođa Renata Drobec-Munić.  
 
Zaključak 
Jednoglasno je verificiran mandat članice Skupštine Renate Drobec-Munić, Centar za odgoj i 
obrazovanje Dubrava iz Zagreba. 

 

Izbor dopredsjednika Udruge 

Ondina Mesar, informira pristune da smo prema važećem Statutu Udruge dužni izabrati 
dopredsjednika Udruge (čanak 5). Poslovi dopresjednika su da zamjeni aktualnu 
predsjednicu u odsutnosti. Molim vas da predložite kandidate. Glasanje o kandidatima biti će 
javno, dizanjem ruke. 

Predložene su: Vanda Car iz Splita, Mirjana Gojanović iz Šibenika i Marina Miličić iz Splita. 

 

Zaključak 

Za dopredsjednicu Udruge u tekućem mandatu izabrana Vanda Car iz Splita – 9 (devet) 
glasova, Mirjana Gojanović – 2 (dva) glasa i Marina Miličić – 4 (četiri) glasa.  

 

Ad. 3. 
 
Izvještaj o radu Udruge za razdoblje 2011.-2012. 
 
Ondina Mesar, predsjednica Udruge, podnijela je izvještaj o radu Udruge za razdoblje 2011.-
2012. godinu. (PPP u prilogu ovog zapisnika). 
U vremenu od prošlogodišnje skupštine kada je održano stručno usavršavanje na temu 
"Timski rad u predmetima struke"- predavačica Suzana Hitrec, održan je i I. modul 
Kompjutorske daktilografije – korektura teksta i izrada i pisanje tablica – predavačice Marica 
Piršlin i Eva Horvath-Žaja. Drugi modul je bio planiran za 11. veljače 2012. ali je otkazan 
zbog vremenskih neprilika i smetnje u prometu te je održan jučer u Zadru, dok je III. model 
planiran za svibanj mjesec u sjedištu Udruge. 
 
Radna skupina za Upravni postupak uskladila je nastavne materijale sa  novim ZUP-om i 
NPP. Materijal je objavljeni na stranicama Udruge u rubrici „Razmjena znanja“.  
Radne skupine za Ustavni ustroj RH i Uvod u državu i pravo sastale su se jednom i 
dogovorile izradu literature za nastavnike. 
Radna skupina za Radno pravo izradila  je nastavne materijale koje možete preuzeti na 
stranicama Udruge u rubrici „Razmjena znanja“. 
Suradnja s ASOO je znatno poboljšana u odnosu na ranije godine zahvaljujući našoj stručnoj 
savjetnici gđi Elisabetti Fortunato. Razmatran je prijedlog za uvođenje smotre u zanimanju 
poslovni tajnik. 
Usvojeni prijedlozi za stručna usavršavanja iz Tehnike komuniciranja, Upravnog postupka, 
UPID-a, Simulacije suđenja, ekonomske grupe predmeta. 
 
Mira Šincek – dosta je teško u zanimanju poslovni tajnik prirediti smotru, obzirom da je 
priroda posla poslovnog tajnika da tehnički opslužuje sudionike.  
 
Marica Piršlin – pita da li je moguće da se zadaci sa Međužupanijskog i državnog natjecanja 
objave na stranici Udruge kako bi nastavnici imali priliku vježbati sa učenicima. 
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Miro Drlje –  ravnatelj Ekonomske škole iz Imotskog  je mišljenja da je smotra manje stresna.  
 
Mira Šincek – prema tumačenju ASOO,  zadatci sa natjecanja su vlasništvo ASOO, ali bi 
trebalo pitati savjetnicu za dozvolu. 
 
Zaključak 

 Jednoglasno je prihvaćen Izvještaj o radu Udruge za razdoblje 2011. - 2012. godinu. 

 Uputiti pismo ASOO za dozvolu objave zadataka sa natjecanja u zanimanju Poslovni 
tajnik na stranici Udruge. 

 
 

Ad. 4. 

Financijski izvještaj - završni račun za 2011. godinu 

 
Ondina Mesar, predsjednica Udruge, podnijela je financijski izvještaj Udruge za 2011. 
godinu. Saldo za 2011. godinu počinje sa prenesenim saldom iz 2010. u iznosu od 37.919,03 
kuna. U 2011. godini uplaćeno je na račun Udruge 17.500,00 kuna na ime članarina za 2011. 
i 1.000,00 kn članarine za 2010. godinu (Centar Vinko Bek). 
Nažalost moram konstatirati da članarinu za prethodnu godinu nisu podmirile škole iz Centar 
Vinko Bek iz Zagreba, Pitomača, Osijek, Zadar, Požega, Pula i Imotski. 
Saldo na žiro računu 31.12. 2011. iznosio je 28.025,50 kuna. Trenutno stanje na žiro računu 
je 28.749,54 kuna. Financijski izvještaj sastavni je dio ovog zapisnika. Također je predloženo 
da se predsjednici Udruge, tajnici i računovođi isplati honorar u iznosu od 1000,00 kn neto 
svakoj za proteklu kalendarsku godinu.  
 
Miro Drlje – ravnatelj Ekonomske škole Imotski, iskazuje svoje čuđenje, što je škola na 
popisu neplatiša. Poslovnu godinu završili smo bez ikakvih dugovanja. Molim vas da se 
dostavi kopija računa kako bi podmirili dugovanje.   
 
Zaključak 

 Jednoglasno je prihvaćen Financijski izvještaj za 2011. godinu. 

 Odobrava se isplata  honorara za rad predsjednici Udruge, tajnici i računovođi u iznosu 
od 1000,00 kn neto svakoj. 

 

Ad. 5. 

Izvješće predsjednice Predsjedništva Udruge 
 
Radoslava Gregov, predsjednica Predsjedništva Udruge, podnijela je izvještaj o radu za 
2011. Iz prethodnog godišnjeg izvještaja predsjednice Udruge već je rečeno što se sve 
tijekom prošle godine radilo. Predsjedništvo je zapravo radno i izvršno tijelo. Tijekom godine 
sastali smo se četiri puta. Najveći problem nam je neaktivnost nekih radnih skupina kao npr. 
Radna skupina za Ustavni ustroj i Uvod u državu i pravo nije zaživjela. Najveći problem je 
literatura pa se snalazimo kako tko zna i umije, a učenicima je to dosta teško gradivo. Svaka 
međusobna pomoć u smislu izmjene i usuglašavanja materijala dobro bi došla. 
 
 
Zaključak 
Jednoglasno je prihvaćen Izvještaj o radu Predsjedništva Udruge za 2011. godinu.  
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Ad. 5. 

 

Aktualna problematika 

 

Mira Šincek, Gospodarska škola, Varaždin – postavlja pitanje u ime svoje ravnateljice koja je 
dobila informacije da se u Zagrebu pokreću aktivnosti za spajanje zanimanja upravni referent 
i poslovni tajnik. 

 

Ondina Mesar – predsjednica Udruge – nema informacija o tome. U našem sektoru 
Ekonomija, trgovina i poslovna administracija, zanimanje ekonomist je doživio izmjene, a 
sada slijede aktivnosti vezane za podsektor Poslovna administracija gdje spadaju naša oba 
zanimanja.   

 

Marica Piršlin – informira prisutne da su do sada odrađena dva modula Kompjutorske 
daktilografije i predlaže da III. modul bude realiziran u Zagrebu kad odu maturanti. 

 

Zaključak  

III. modul Kompjutorske daktilografije organizirati će se u sjedištu Udruge, 19. svibnja 2012. 
Prijava će biti opet preko web stranice Udruge kako bismo imali dokumentaciju za Vetis. 

 

Mirjana Gojanović – informira da je gospodin Belović rekao kako će se naziv podsketora 
Poslovna administracija mijenjati i pita da li se o tome nešto zna. 

 

Ondina Mesar – odgovara da o tome nema nikakvih saznanja. 

 

Dovršeno u 12,30 sati. 

 

Zapisničarka Predsjednica Udruge 

Marica Piršlin, v.r. Ondina Mesar, dipl. iur., v.r. 

 

 

2 Priloga 

 

 


